
ПРОТОКОЛ № 14 

засідання колегії міської ради 

 

11.12.2024        зелена зала   09.30 

Всього членів колегії – 15 чол. 

Присутні: Симчишин О.С. – міський голова, Діденко В.В. – секретар міської ради, Каюк 

Я.Я., Василишин О.П., Золотухін С.Є., Яницький О.К., Худецький В.В., Шелест, Ужва Р.Ю., 

Болотніков С.П. Коліщак В.В.  

Відсутні на засіданні:  Лукашук Б.О.,  Підгайчук В.О.,  Решетнік Ю.С.,  Сидорук О.В.,   

Ярова А.В. 

Запрошені: М.Ваврищук М.В. – заступник міського голови 

Головує на засіданні: Симчишин О.С. – міський голова. 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 

1. Обговорення проєктів рішень, що виносяться на розгляд чергової сорок сьомої сесії міської 

ради. 

 

Симчишин О.С. Переходимо до розгляду питань порядку денного чергової сорок сьомої 

сесії міської ради. Перше питання «Про дострокове припинення 

повноважень депутата Хмельницької міської ради VIII скликання 

Лукашука Богдана Олеговича» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про виключення О.Шинкарука з персонального 

складу виконавчого комітету» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про план роботи Хмельницької міської ради на 

перше півріччя 2025 року» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про внесення змін до рішення тринадцятої сесії 

міської ради від 23.02.2022 року № 3 «Про затвердження «Програми 

шефської допомоги військовим частинам Збройних Сил України, 

Національної гвардії України, які розташовані на території 

Хмельницької міської територіальної громади на 2022-2024 роки» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про затвердження «Програми підтримки Сил 

безпеки, оборони України на 2025 рік» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про внесення змін до Програми підготовки 

мешканців Хмельницької міської територіальної громади до 

національного спротиву на 2024-2025 роки» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 
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Симчишин О.С. Наступне питання «Про затвердження Програми економічного і 

соціального розвитку Хмельницької міської територіальної громади на 

2025 рік» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про внесення змін до бюджету Хмельницької 

міської територіальної громади на 2024 рік» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Власне в мене є пропозиція до проекту рішення. Враховуючи звернення 

військової частини А3013, дозволити використати залишки коштів 

субвенції 2024 року для здійснення відповідних витрат у 2025 році. 

Враховуючи звернення військової частини А1538, пропонується 

внести наступні зміни: 
 

1) призначення загального фонду передбачені на придбання 

медичного обладнання в сумі 50 000,00 гривень переспрямувати на 

придбання запасних частин до автомобільної техніки та техніки 

спеціального призначення; 
 

призначення загального фонду передбачені на придбання збірно-

розбірної модульної конструкції спеціального призначення та оплату 

послуг з її монтажу в сумі 3 700 000,00 гривень перерозподілити на 

спеціальний фонд згідно їх цільового призначення в сумі 

3 696 500,00 гривень, а решта 3 500,00 гривень – спрямувати по 

загальному фонду на придбання запасних частин до автомобільної 

техніки та техніки спеціального призначення.   

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про затвердження бюджету Хмельницької міської 

територіальної громади на 2025 рік» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Три постійні комісії (земельна, бюджетна і жкг) пропонують: 

враховуючи розподіл освітньої субвенції Кабінетом Міністрів України, 

пропонується збільшити по загальному фонду на суму 

522 248 400,00 гривень: 

1) доходи за кодом 41033900; 

2) видатки головного розпорядника – Департаменту освіти та науки 

на оплату праці з нарахуваннями, з яких: 

- для закладів загальної середньої освіти – 498 996 970,00 грн (в 

тому числі оплата праці – 409 013 910,00 гривень); 

- для спортивного ліцею – 6 738 910,00 грн (в тому числі оплата 

праці – 5 523 700,00 гривень); 

- для закладів професійної (професійно-технічної) освіти – 

16 512 520,00 грн (в тому числі оплата праці – 13 646 710,00 гривень). 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про встановлення комунальному підприємству 

«Агенція муніципальної нерухомості» пільги по сплаті земельного 

податку в січні-грудні   2025 року» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 
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Симчишин О.С. Наступне питання «Про встановлення закладам освіти  Хмельницької 

міської територіальної громади пільги по сплаті 

земельного  податку  в  січні – грудні  2025 року» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Раступне питання «Про приєднання Хмельницької міської 

територіальної громади до європейської програми Zero Waste Cities» 

(«Місто – нуль відходів») 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про продовження терміну повернення поворотної 

фінансової допомоги комунальним підприємствам в 2025 році» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про визнання поворотної фінансової допомоги 

безповоротною та припинення зобов’язань шляхом прощення боргу» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про надання згоди на безоплатну передачу майна з 

комунальної власності Хмельницької міської територіальної громади в 

державну власність» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про внесення змін до рішення позачергової двадцять 

дев’ятої сесії міської ради від 02.06.2023 № 17 зі змінами» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про внесення змін до цільової Програми 

попередження виникнення надзвичайних ситуацій та забезпечення 

пожежної і техногенної безпеки об’єктів усіх форм власності, розвитку 

інфраструктури пожежно - рятувальних підрозділів на території 

Хмельницької міської територіальної громади на 2021-2025 роки» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про включення до Єдиного державного реєстру 

юридичних осіб, фізичних осіб – підприємців та громадських формувань 

видів економічної діяльності та затвердження Статуту спортивно – 

культурного центру «Плоскирів» у новій редакції» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про затвердження Програми підвищення 

ефективності роботи та стратегічного розвитку комунальних 

підприємств Хмельницької міської територіальної громади на 2025 – 

2027 роки» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 
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Які будуть зауваження? (Немає). 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про затвердження Програми фінансової підтримки 

комунальної установи Хмельницької міської ради «Агенція розвитку 

Хмельницького» на 2025 рік» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про внесення змін до рішення міської ради від 

23.12.2020 № 22 «Про затвердження Програми цифрового розвитку на 

2021-2025 роки» із внесеними змінами» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Про затвердження Програми забезпечення контролю за благоустроєм, 

санітарним станом та стихійною торгівлею на території Хмельницької 

міської територіальної громади на 2025 – 2026 роки 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про надання грошової допомоги деяким категоріям 

громадян» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. Три 

постійні постійні комісії (соц-економічна, гуманітарна і регламентна) 

пропонують: 

 Доповнити додаток 1 до проекту рішення 12 особами, яким 

пропонується надати грошову допомогу: 

- Богач Оксана Іванівна 

- Вітковська Лариса Леонідівна 

- Гуменюк Віктор Миколайович 

- Денисенко Тетяна Миколаївна 

- Жилкова Вікторія Миколаївна 

- Іванова Світлана Володимирівна 

- Лабунська Милашка Іванівна 

- Мельник Наталія Сергіївна 

- Мельник Юлія Вікторівна 

- Огороднік Ганна Михайлівна 

- Салабай Ганна Петрівна 

- Яюс Ніна Пилипівна 

Доповнити додаток 2 до проекту рішення 3 особами, яким пропонується 

надати грошову допомогу на встановлення пам’ятника: 

- Кравченко Сергій Іванович 

- Михайловська Олена Василівна 

- Польська Валентина Петрівна 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про придбання житла для дитячого будинку 

сімейного типу» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про надання дозволу щодо безоплатної передачі 

майна з комунальної власності Хмельницької міської територіальної 

громади у державну власність» 



5 

 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про надання дозволу на безоплатну передачу майна 

з комунальної власності Хмельницької міської територіальної громади у 

державну власність» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про внесення змін до рішення другої сесії міської 

ради від 23.12.2020 №36 «Про затвердження «Програми соціальної 

підтримки осіб, які захищали незалежність, суверенітет та територіальну 

цілісність України, а також членів їх сімей на 2021 – 2025 роки», зі 

змінами» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про внесення змін до рішення позачергової двадцять 

п’ятої сесії міської ради від 28.03.2023 №23 «Про затвердження 

«Програми підтримки членів сімей загиблих (померлих) ветеранів війни, 

членів сімей загиблих (померлих) Захисників і Захисниць України 

мешканців Хмельницької міської територіальної громади «Родини 

Героїв» на 2023-2025 роки», зі змінами» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про встановлення надбавки до пенсії колишнім 

політв’язням та репресованим на 2025 рік» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про встановлення надбавки до пенсії членам сімей 

репресованих та реабілітованих на 2025 рік» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про надання членам сімей загиблих учасників 

АТО/ООС, Революції Гідності,членам сімей загиблих (померлих) 

Захисників і Захисниць України додаткової пільги в розмірі 50% на 

оплату житлово-комунальних послуг з січня по грудень 2025 року» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про надання особам, яким присвоєно почесне звання 

«Заслужений донор України», пільги на оплату житлово–комунальних 

послуг з січня по грудень 2025 року» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про надання дружинам (чоловікам) померлих 

учасників ліквідації наслідків аварії на ЧАЕС додаткової пільги в розмірі 

50% на оплату житлово-комунальних послуг (разом 100%) з січня по 

грудень 2025 року» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 



6 

 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про надання сім’ям загиблих учасників бойових дій 

в Афганістані та інших локальний війнах додаткової пільги в розмірі 

50% на оплату житлово-комунальних послуг з січня по грудень 2025 

року» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про внесення змін до Комплексної програми 

«Піклування» в «Хмельницькій міській територіальній громаді на 2022 

– 2026 роки, затвердженої рішенням десятої сесії Хмельницької міської 

ради від 15.12.2021 № 45 зі змінами» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про надання грошової допомоги 

постраждалим/власникам/наймачам об’єктів нерухомого майна 

житлового фонду, об’єктів незавершеного будівництва житлового 

фонду, пошкодженого внаслідок бойових дій, терористичних актів, 

диверсій, спричинених збройною агресією російської федерації проти 

України» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Три постійні комісії (соц-економічна, гуманітарна і регламентна) 

пропонують доповнити додаток до проекту рішення 7 особами, яким 

пропонується надати грошову допомогу: 

- Коваль Ірина В’ячеславівна 

- Недзельська Анастасія Володимирівна 

- Патлань Віктор Миколайович 

- Рудий Віктор Віталійович 

- Солонина Наталія Іванівна 

- Хацаюк Віктор Іванович 

- Ярмолич Ірина Пилипівна 

Які будуть зауваження, пропозиції?  

 

Каюк Я.Я.  Пропоную доповнити додаток до проекту рішення ще 5 особами:  

Будник Антоніна Дмитрівна 

Маришук Микола Віталійович 

Рохова Галина Антонівна 

Ковальчук Олександр Іванович 

Бульба Олександр Іванович 

 

Симчишин О.С. Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про внесення змін до рішення позачергової тридцять 

шостої сесії Хмельницької міської ради від 21.12.2023 року № 45» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про внесення змін до рішення сорок третьої сесії 

міської ради від 16.08.2024 № 35» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 
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Симчишин О.С. Наступне питання «Про визначення мінімальної вартості місячної 

оренди одного квадратного метра загальної площі нерухомого майна 

фізичних осіб на території Хмельницької міської територіальної 

громади»  

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про затвердження Програми співфінансування робіт 

з ремонту багатоквартирних будинків Хмельницької міської 

територіальної громади на 2025-2029 роки та Порядку виконання та 

фінансування заходів Програми співфінансування робіт з ремонту 

багатоквартирних будинків Хмельницької міської територіальної 

громади на 2025-2029 роки» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про безоплатну передачу з комунальної власності 

Хмельницької міської територіальної громади у власність акціонерного 

товариства Хмельницькобленерго» робочого проєкту, кошторисної 

документації та експертного звіту» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про внесення змін до рішення сорок п’ятої сесії 

Хмельницької міської ради від 17.10.2024 № 24» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про внесення змін до рішення Хмельницької міської 

ради від 28.03.2023 № 59 «Про затвердження Програми підтримки і 

розвитку комунального підприємства «Елеватор» Хмельницької міської 

ради на 2023-2027 роки», зі змінами» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про внесення змін до Програми підтримки і розвитку 

житлово-комунальної інфраструктури Хмельницької міської 

територіальної громади на 2022-2027 роки, затвердженої рішенням 

десятої сесії Хмельницької міської ради від 15.12.2021 № 52, зі змінами» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про надання згоди на безоплатну передачу в 

комунальну власність Хмельницької міської територіальної громади 

квартири, яка перебуває у спільній власності територіальних громад сіл, 

селищ, міст Хмельницької області в особі Хмельницької обласної ради» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про внесення змін до рішення тридцять сьомої сесії 

міської ради від 30.04.2014 № 14» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 
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Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про встановлення поточних індивідуальних 

технологічних нормативів використання питної води для комунального 

підприємства «Управляюча муніципальна компанія «Озерна» 

Хмельницької міської ради» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про внесення змін до Програми підтримки та 

розвитку міського комунального підприємства «Муніципальна 

телерадіокомпанія «Місто» на 2024-2028 роки» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про надання згоди на безоплатну передачу в 

комунальну власність Хмельницької міської територіальної громади 

зовнішньої дощової каналізації К-2 по вул. Зарічанській в м. 

Хмельницькому» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про внесення змін до Програми підтримки 

комунального підприємства по будівництву, ремонту та експлуатації 

доріг виконавчого комітету Хмельницької міської ради на 2023-2027 

роки» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про надання дозволу на отримання кредиту міським 

комунальним підприємством «Хмельницькводоканал» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про безоплатну передачу майна з комунальної 

власності Хмельницької міської територіальної громади у державну 

власність» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про внесення змін до договорів про участь у 

створенні і розвитку інженерно-транспортної та соціальної 

інфраструктури Хмельницької міської територіальної громади та 

договорів про пайову участь у створенні і розвитку інженерно-

транспортної та соціальної інфраструктури м.Хмельницького» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про встановлення граничного розміру кошторисної 

заробітної плати при визначенні вартості будівництва об’єктів на 2025 

рік» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 
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Симчишин О.С. Наступне питання «Про втрату чинності рішення сьомої сесії 

Хмельницької міської ради від 15.06.2011 № 20 «Про затвердження 

Положення про єдиний порядок присвоєння та реєстрації адрес об’єктів 

нерухомості міста Хмельницького та Положення про адресний реєстр 

об’єктів нерухомості міста Хмельницького» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про розроблення детального плану території 

земельних ділянок, що розташовані за адресою: Хмельницька область, 

Хмельницький район, за межами населених пунктів на території 

старостинського округу з центром в с. Давидківці (кадастрові номери 

6825082400:02:018:0055, 6825082400:02:018:0056, 

6825082400:02:018:0057, 6825082400:02:018:0058, 

6825082400:02:018:0059, 6825082400:02:018:0060, 

6825082400:02:018:0061)» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про розроблення детального плану території 

земельних ділянок, що розташовані за адресою: Хмельницька область, 

Хмельницький район, за межами населених пунктів на території 

старостинського округу з центром в с. Давидківці (кадастрові номери 

6825082400:02:012:0020, 6825082400:02:012:0021, 

6825082400:02:012:0022)» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про розроблення детального плану території 

земельних ділянок, що розташовані за адресою: Хмельницька область, 

Хмельницький район, за межами населених пунктів на території 

старостинського округу з центром в с.Копистин (кадастрові номери 

6825083300:06:008:0013, 6825083300:06:008:0006)» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про розроблення детального плану території 

земельних ділянок, що розташовані за адресою: Хмельницька область, 

Хмельницький район, с. Івашківці, вул. Свободи, 30А (кадастрові 

номери 6825084500:03:001:0009, 6825084500:03:001:0008)» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про розгляд заяв Саєнка Петра Миколайовича про 

передачу у власність земельної ділянки в обслуговуючому кооперативі 

«Садівниче товариство «Дружба» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про надання дозволу на розроблення технічної 

документації із землеустрою, виділення земельних часток (паїв) в натурі 

(на місцевості) власникам земельних часток (паїв) та затвердження 
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технічних документацій із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на місцевості)» 

(Барановська С.М.) 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про надання громадянам дозволу на розроблення 

проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок» (Томусяк 

Г.Б.) 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про припинення права постійного користування 

земельними ділянками, права користування земельною ділянкою, 

затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок, технічних документацій із землеустрою та надання земельних 

ділянок у власність громадянам, зміну категорії земель» (Комаров Д.М.) 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про припинення права користування земельними 

ділянками, затвердження технічних документацій із землеустрою, 

проектів землеустрою та надання земельних ділянок у власність та 

оренду громадянам, зміну категорії земель» (Коренюк О.В.) 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про розгляд пропозицій комісії з розгляду земельних 

спорів» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про укладення з Гуменюк Раїсою Володимирівною 

договорів оренди землі на новий строк» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про розгляд звернення Якуц Валентини Євгенівни» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про розгляд звернення Бабій Алли Євгенівни» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про продовження на 2025 рік дії відсотка від 

нормативної грошової оцінки, що враховується для розрахунку річної 

орендної плати за землю, встановленого п.4 додатку до рішення міської 

ради від 04.03.2015 № 28» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про припинення права постійного користування 

земельними ділянками, затвердження проектів землеустрою щодо 
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відведення земельних ділянок, проектів землеустрою щодо відведення 

земельних ділянок зі зміною цільового призначення, технічних 

документацій із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж 

земельної ділянки в натурі (на місцевості), надання земельних ділянок в 

постійне користування та оренду, поновлення договору оренди 

земельної ділянки шляхом укладання додаткової угоди, внесення змін в 

договори оренди землі та втрату чинності пунктів рішення сесії міської 

ради» (Управління культури і туризму) 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про надання фізичним та юридичним особам 

дозволу на розробку проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки, надання дозволу на розроблення технічної документації із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в 

натурі (на місцевості), втрату чинності, надання дозволу на розробку 

проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки зі зміною 

цільового призначення, надання дозволу на поділ земельної ділянки» 

(Сідловська В.Г.) 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про надання юридичним та фізичним особам 

дозволу на розробку проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок, надання дозволу на розробку проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок зі зміною цільового призначення, надання 

дозволу на розробку технічної документації із землеустрою щодо 

об’єднання та поділу земельних ділянок, надання дозволу на 

розроблення технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості)» (ТОВ 

«Лайфселл») 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про надання юридичним та фізичним особам 

дозволу на розроблення технічної документації із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на 

місцевості), надання дозволу на розробку проекту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки зі зміною цільового призначення, надання 

дозволу на розробку проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок, надання дозволу на поділ земельних ділянок» (КП «Акведук»)  

 Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про надання юридичним та фізичним особам 

дозволу на розробку проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки зі зміною цільового призначення, надання дозволу на розробку 

проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок» 

(Залюбовська С.М.) 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 
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Симчишин О.С. Наступне питання «Про надання юридичним та фізичним особам 

дозволу на розробку проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок та надання дозволу на розробку проекту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки зі зміною цільового призначення» (Зозуля 

М.С.) 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про припинення права постійного користування 

земельною ділянкою, затвердження технічних документацій із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в 

натурі (на місцевості), технічної документації із землеустрою щодо 

поділу земельної ділянки, погодження технічних документацій із 

землеустрою щодо встановлення меж частини земельної ділянки, на яку 

поширюється право сервітуту, затвердження проектів землеустрою 

щодо відведення земельних ділянок, проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок зі зміною цільового призначення, проекту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки з метою встановлення 

земельного сервітуту, надання земельних ділянок в постійне 

користування та оренду, внесення змін в рішення сесії міської ради та 

договори оренди землі» («Державне агентство України з розвитку 

меліорації, рибного господарства») 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про припинення права користування земельними 

ділянками, затвердження проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки, проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок зі зміною цільового призначення, проекту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки з метою встановлення земельного 

сервітуту, технічних документацій із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості), 

затвердження технічних документацій із землеустрою щодо поділу 

земельних ділянок, надання земельних ділянок в оренду, надання 

дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо відведення 

земельних ділянок зі зміною цільового призначення, внесення змін в 

договір оренди землі та зміну коду КВЦПЗ земельної ділянки» (Киба 

В.А.) 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про припинення права користування земельними 

ділянками, розірвання договорів оренди землі за згодою сторін, 

затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок 

зі зміною цільового призначення, затвердження технічної документації 

із землеустрою щодо поділу земельної ділянки та надання земельних 

ділянок в оренду» (ПМП «Вітнел») 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про затвердження проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок та надання їх в постійне користування 

юридичній особі» (КП по зеленому будівництву і благоустрою міста) 
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Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про затвердження проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок та надання земельних ділянок в постійне 

користування» (КП «Елеватор») 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про затвердження технічної документації із 

землеустрою щодо поділу земельної ділянки, технічної документації із 

землеустрою щодо встановлення меж частини земельної ділянки, на яку 

поширюється право сервітуту, проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки, проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки з метою встановлення земельного сервітуту, надання земельної 

ділянки в постійне користування, надання дозволу на розроблення 

технічних документацій із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на місцевості) та надання 

згоди на укладання договорів суборенди земельних ділянок» (МКП 

«Хмельницьктеплокомуненерго») 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про затвердження технічних документацій з 

нормативної грошової оцінки земельних ділянок» (АТ 

«Хмельницькобленерго») 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про проведення експертної грошової оцінки 

земельної ділянки несільськогосподарського призначення» (вул. 

Старокостянтинівське шосе, 7-Д) 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Насупне питання «Про затвердження технічних документацій з 

нормативної грошової оцінки земельних ділянок» (с.Олешин) 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Насутпне питання «Про поновлення товариству з обмеженою 

відповідальністю «Сільськогосподарське підприємство 

«Агропромтехніка» договорів оренди земельних ділянок шляхом 

укладання додаткових угод» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Насупне питання «Про поновлення договорів оренди земельних ділянок 

шляхом укладання додаткових угод, внесення змін до договорів оренди 

землі» («Автомобільна школа Всеукраїнської спілки автомобілістів») 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 
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Симчишин О.С. Наступне питрання «Про укладення договорів оренди землі на новий 

строк» (ТОВ «Адана- Бас») 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про продаж земельних ділянок 

несільськогосподарського призначення» (вул.Трудова) 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про продаж земельної ділянки 

несільськогосподарського призначення» (ТОВ «Літхутек – Україна») 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про продаж земельних ділянок 

несільськогосподарського призначення» (ТОВ «Тапі») 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про розроблення детального плану території 

земельної ділянки, що розташована за адресою: Хмельницька область, 

Хмельницький район, за межами населених пунктів на території 

старостинського округу з центром в с. Давидківці з метою подальшої 

зміни її цільового призначення (кадастровий номер 

6825082400:02:019:0068)» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про розроблення детального плану території 

земельної ділянки, що розташована за адресою: Хмельницька область, 

Хмельницький район, Хмельницька міська територіальна громада, с. 

Копистин з метою подальшої зміни її цільового призначення 

(кадастровий номер 6825083300:01:004:0267)» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Наступне питання «Про розроблення детального плану території, 

обмеженою вулицями: вул. Трудова, вул. Мельникова, вул. Веретка, вул. 

Проектна, №8, вул. Прибузька» 

Усі комісії розглянули та підтримали даний проект рішення. Три 

постійні комісії (земельна, бюджетна і жкг) пропонують доповнити 

проект рішення пунктами 5-6: 

5. Розробити проект внесення змін до «Детального плану території 

обмеженої вулицями вул.Озерна, вул.Марка Кропивницького, прс.Миру 

та вул.Старокостянтинівське шосе» в частині зміни цільового 

призначення земельних ділянок з кадастровими номерами 

6810100000:16:007:0836, 6810100000:16:007:0835 із земель 11.02 (для 

розміщення та експлуатації основних, підсобних і допоміжних будівель 

та споруд підприємств переробної, машинобудівної та іншої 

промисловості) в землі 02.03 (для будівництва і обслуговування 

багатоквартирного житлового будинку) з метою нового будівництва 
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багатоквартирного житлового будинку з вбудованими та прибудованими 

нежитловими приміщеннями громадського призначення. 

5.1. Визначити управління архітектури та містобудування Хмельницької 

міської ради замовником розробки даного детального плану території 

5.2. Фінансування робіт з розроблення детального плану території 

здійснити за рахунок власних коштів заявника - гр.Вербіцького О.В. 

6. Управлінню архітектури та містобудування Хмельницької міської 

ради спільно з гр.Вербіцьким О.В. забезпечити: 

6.1. Укладення тристороннього договору на розроблення детального 

плану території, вказаного в пункті 1 цього рішення, підготовку та 

надання вихідних даних на розробку детального плану території та 

розгляд проектних матеріалів у порядку, визначеному чинним 

законодавством України. 

6.2. Оприлюднення та загальну доступність матеріалів детального плану 

території відповідно до вимог чинного законодавства. 

6.3. Організацію проведення громадських слухань щодо врахування 

громадських інтересів. 

6.4. Подання детального плану території на розгляд та затвердження до 

Хмельницької міської ради в установленому законом порядку. 

Доповнити проект рішення пунктами 7-8: 

7. Розробити проект детального плану територій обмежений 

вул.Шевченка, вул.Ніни Янчук, вул.Заводська та проїздом від 

Автовокзалу №2 до вул.Заводської, кадастровий номер. 

6810100000:04:003:0141. 

7.1. Визначити управління архітектури та містобудування Хмельницької 

міської ради замовником розробки даного детального плану території. 

7.2. Фінансування робіт з розроблення детального плану території 

здійснити за рахунок власних коштів заявника - МКП «Ринок Ранковий» 

8. Управлінню архітектури та містобудування Хмельницької міської 

ради спільно з МКП «Ринок Ранковий» забезпечити: 

8.1. Укладення тристороннього договору на розроблення детального 

плану території, вказаного в пункті 1 цього рішення, підготовку та 

надання вихідних даних на розробку детального плану території та 

розгляд проектних матеріалів у порядку, визначеному чинним 

законодавством України. 

8.2. Оприлюднення та загальну доступність матеріалів детального плану 

території відповідно до вимог чинного законодавства. 

8.3. Організацію проведення громадських слухань щодо врахування 

громадських інтересів. 

8.4. Подання детального плану території на розгляд та затвердження до 

Хмельницької міської ради в установленому законом порядку. 

Які будуть зауваження? (Немає). 

 

Симчишин О.С. Які будуть пропозиції до порядку денного чергової 47 – ої сесії міської 

ради ? (Немає). 

В «Різному» пропонується розглянути «Інформацію про стан виконання 

рішень міської ради». 

 

 

 

Міський голова       Олександр СИМЧИШИН 


